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Geacht veiligheidsbestuur, 

 

Graag geven wij onze zienswijze op het Brandrisicoprofiel 2018 en het Dekkingsplan 3.0 van de 

veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek. 

 

Wij herkennen ons in het brandrisicoprofiel en het dekkingsplan en hebben waardering voor deze 

plannen voor goede lokale brandweerzorg. Het is goed te lezen welke stappen er zijn gezet om 

brandweerzorg voor onze inwoners zo goed als mogelijk te borgen. 

 

Het hanteren van de wettelijke aanrijdtijden vinden wij een belangrijk onderwerp. We maken ons 

zorgen over hetgeen u schrijft in het dekkingsplan om af te wijken van de normtijden voor 

objectfuncties zoals beschreven in paragraaf 4.1. Graag blijven wij actief op de hoogte hoe de 

overschrijdingen van de normtijden worden gecompenseerd. Deze compenserende maatregelen 

moeten worden gezocht in maatregelen vanuit (brand)preventieve voorzieningen, zelfredzaamheid, 

vergroten van het risicobewustzijn en het handelingsperspectief voor onze inwoners. 

 

Wij ondersteunen daarbij nieuwe maatregelen zoals de inzet van de wijkbrandweer (m/v) en de andere 

wijze waarop brandweerposten worden ingezet om de brandveiligheid dichter bij inwoners te brengen. 

Inzet van de wijkbrandweer is volgens ons een effectief instrument om binnen het totale netwerk van 

sociale- en fysieke veiligheid bij te dragen aan de versterking van risicobewustzijn en zelfredzaamheid 

van onze inwoners. Een bredere inzet over de regio zou een wezenlijke bijdrage kunnen leveren aan 

het versterken van de brandveiligheid. 

 

Verder vinden wij het belangrijk dat er geen problemen zijn met de bluswatervoorzieningen en dat er 

voldoende brandweervrijwilligers zijn. Mochten er knelpunten zijn of dreigen, dan gaan wij ervan uit 

dat u dit tijdig bij de betrokken gemeente(n) aankaart en dat dat veiligheidsregio proactief handelt om 

die knelpunten op te lossen. 

 

Tenslotte willen wij worden geïnformeerd welke prioriteiten van de hierboven genoemde maatregelen 

door het algemeen bestuur worden gesteld en gaan er vanuit dat de gevolgen binnen de bestaande 

financiële kaders blijven. 

 

Wij vernemen graag wat er met de inhoud van onze zienswijze is gedaan. Daarbij zien wij eind januari 

2019 een terugkoppeling tegemoet over het genomen besluit van het algemeen bestuur. 

 

Hoogachtend, 

de griffier,  de voorzitter, 

 

 

P.M.H. van Ruitenbeek  P.I. Broertjes 


